
 

Jegyzõkönyv

 

 

Készült: 2003. július 28. napján 1800 órakor, Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének rendes, nyílt 
ülésén.

 

Helye: Pilisvörösvár Város Polgármesteri Hivatala tanácskozóterme

 

Jelen vannak: Grószné Krupp Erzsébet polgármester, Bruckner Katalin, Halmschláger Antal, Havas Ferenc, Krupp 
János, Molnár Sándor, Müller János, Müller Márton, Pándi Gábor, Szakszon József alpolgármester, Temesvári Anna 
18:12, Zbrás Pálné

 

Távollétét jelezte: Falics Jánosné, Kárpáti János, Keszthelyi László, Kós Beatrix, Ujvári Hedvig,

 

Távollétét nem jelezte: Falics János

 

Meghívottak: Heider László jegyzõ

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Köszöntötte a megjelenteket 2003. július 28. napján, megállapította, hogy a 
Képviselõ-testület 11 fõvel határozatképes. Javasolja, hogy a meghívóban szereplõ 11., 13., 14., 16., 17., 18., 21., 
napirendi pontok kerüljenek elsõdlegesen megtárgyalásra. Továbbá a jegyzõ úr leveszi napirendrõl a vezetõi pótlék és 
az illetménykiegészítésrõl szóló elõterjesztést. Szavazásra tette fel a módosított napirend elfogadását. 

 

No: 1
A Képviselõ-testület a módosított napirendet 11 igen szavazattal elfogadta. 

 

 

Napirendi pontok:                                                                            Elõadó:

 

1)      

 

Tavasz utca – Zrínyi utca aszfaltozására kiírt közbeszerzési 
pályázat (Et.: 114/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

2)      

 

Utólagos csatornabekötések érdekeltségi hozzájárulása (Et.: 
113/2003.) 

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester



3)      

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának rendelete a zajártalom 
elleni védekezésrõl (Et.: 95/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

4)      

 

Búcsúterület feltöltése és tereprendezése 
(Et.: 107/2003.) 

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

5)      

 

Pilisvörösvár Város szennyvízcsatorna és szennyvíztisztító 
telep üzemeltetésérõl szóló koncessziós pályázatának 
bonyolítása 
(Et.: 90-3/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

6)      

 

Pilisvörösvár Városgondnokság mint költségvetési intézmény 
átszervezésének, illetve megszüntetésének elõkészítése (Et.: 
108/2003.)

 

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

7)      

 

Képzettségi pótlék meghatározása 
(Et.: 104/2003.) 

 

Heider László 
jegyzõ

8)      

 

Tájékoztató a kárpótlási jegy beváltásáról 
(Et.: 91/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

9)      

 

Rendelet a játékautomaták létesítésének és mûködésének egyes 
feltételeirõl (Et.: 109/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

10)  

 

Pilisvörösvár 0143/18 hrsz. alatt felvett ingatlan értékesítése a 
Maco Technik Kft.-nek (Et.: 94/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

11)  

 

Dr. Petõ Erika szerzõdés módosítása 
(Et.: 97/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

12)  

 

Templom Téri Általános Iskola 6. napközis csoportjának 
engedélyezése (Et.: 92/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

13)  

 

Közösségi Ház Alapító Okiratának módosítása 
(Et.: 98/2003.) 

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

14)  

 

Vörösvári Újság rovatszerkesztõinek megbízása 
(Et.: 93/2003.) 

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester



15)  

 

Aradi Szabadság Szobor újraállításának támogatása (Et.: 
100/2003.), Mátyás király szobor állításának támogatása 
Révkomáromban (Et.:102/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

16)  

 

Pilisszentiván Község Önkormányzata és Pilisvörösvár Város 
Önkormányzata közötti családsegítõ szolgálat ellátására 
irányuló szerzõdés elfogadása 
(Et.: 99/2003.) 

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

17)  

 

Jelentés a lejárt határidejû határozatokról 
(Et.: 96/2003.)

 

Heider László
jegyzõ

18)  

 

Polgármesteri beszámoló 
(Et.: 101/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

19)  

 

Pilisvörösvár dupla és szimpla sírhelyek kialakítása 
(Et.:115/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

20)  

 

Felvilágosítás kérés
 

 

 

1. napirendi pont
Tavasz utca – Zrínyi utca aszfaltozására kiírt közbeszerzési pályázat 

(Et.: 114/2003.)

 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, ismertette az elõterjesztést és a 
bizottsági javaslatokat. Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ I. sz. határozati javaslatot. 

 

No:2
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 108/2003. (VII. 28.) Kt. sz. határozata a 
Pilisvörösvár Város Tavasz u. és Zrínyi u. közbeszerzési pályázat eredményhirdetésérõl

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a Tavasz utca és Zrínyi utca közbeszerzési 
pályázatát érvényesnek, de eredménytelennek minõsíti. 

 

Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: Polgármester



 

A Képviselõ-testület a határozatot 11 igen szavazattal hozta. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ II. sz. határozati javaslatot.

 

No:3
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 109/2003. (VII. 28.) Kt. sz. határozata a 
Pilisvörösvár Város Tavasz u. és Zrínyi u. meghívásos pályázatáról

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a Tavasz utca és Zrínyi utca közbeszerzési 
pályázatának eredménytelensége miatt meghívásos, tárgyalásos pályázatot hirdet.

 

Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: Polgármester

 

A Képviselõ-testület a határozatot 11 igen szavazattal hozta. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 

 

2. napirendi pont
Utólagos csatornabekötések érdekeltségi hozzájárulása (Et.: 113/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, ismertette az elõterjesztést és a 
bizottsági javaslatokat. Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot. 

 

No:4
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 110/2003. (VII. 28.) Kt. sz. határozata az utólagos 
csatornabekötések érdekeltségi hozzájárulásról

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy az utólagosan készítendõ utcai 
csatornabekötésnél a csatorna érdekeltségi hozzájárulás (145.000 Ft) összegén felül, utólagos utcai bekötési költséget 
is fizetni kell. 
Az utcai utólagos bekötések tényleges költségének közel 50%-át, az addig Csatorna Társulatba nem jelentkezett 
ingatlan tulajdonosoknak kell megfizetni, a 11742245-20060398 számlaszámú csatornatársulat pótbekötési alszámlára. 

 

Aszfaltos utcai bekötés eseté 145.000 Ft + 85.000 Ft összesen 230.000 Ft. 
Nem szilárd burkolatú utcai bekötés esetében 145.000 Ft + 55.000 Ft összesen 200.000 Ft. 

 

Határidõ: folyamatos                                                                         Felelõs: Polgármester



 

A Képviselõ-testület a határozatot 11 igen és 1 tartózkodás szavazattal hozta. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 
3. napirendi pont

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának rendelete a zajártalom elleni védekezésrõl (Et.: 95/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, ismertette a rendeletet és a 
bizottsági javaslatokat. 

 

Heider László jegyzõ: A rendelet azért került a Képviselõ-testület elé, mert nem tudja a Hivatal kezelni a 
szórakozóhelyek, és vendéglátóhelyek miatt érkezett panasz bejelentéseket. A Hivatal, mint hatóság egy dolgot tehet, 
hogy megszûnteti a zeneszolgáltatást adott esetben. Ahhoz, hogy 22 órára lehessen korlátozni ezt a tevékenységet, 
ahhoz szükséges ezen rendelet megléte. A bejelentést követõen, ha túllépi a megengedett határt az adott zene 
hangereje, a költségeket az üzlet tulajdonosának kell viselnie. A Famili Frost miatt is sok bejelentés érkezett. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ rendeletet tervezetet. 

 

No:5
13/2003. (VII. 30.) Kt. sz. rendelete

a zajártalom elleni védekezésrõl

 

A Képviselõ-testület a rendeletet 12 igen szavazattal megalkotta.

 

A rendelet a jegyzõkönyv mellékletét képezi.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 

 

 

4. napirendi pont
Búcsúterület feltöltése és tereprendezése (Et.: 107/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, ismertette az elõterjesztést és a 
bizottsági javaslatokat. Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot, azzal a kiegészítéssel, 
hogy a fedezet forrása a KPB keret terhére történjen, amely a késõbbiekben az Önkormányzat többletbevételébõl 
visszapótlásra kerül. 

 

No:6



Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 111/2003. (VII. 28.) Kt. sz. határozata a Búcsútér 
munkálatairól

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete a 17/2002. (II. 04.) Kt. sz. határozatában megjelölt 
munkálatok anyagi fedezetének biztosításáról dönt, a Költségvetési és Pénzügyi Ellenõrzõ Bizottság keretének terhére, 
és biztosítja a szükséges 1.000.000 Ft-ot, mely összeg visszapótlásra kerül az Önkormányzat a többletbevételébõl. 

 

Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: Polgármester

 

A Képviselõ-testület a határozatot 10 igen szavazattal hozta. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 

 

 

 

 

5. napirendi pont
Pilisvörösvár Város szennyvízcsatorna és szennyvíztisztító telep üzemeltetésérõl szóló koncessziós pályázatának 

bonyolítása 
(Et.: 90-3/2003.)

 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, ismertette az elõterjesztést és a 
bizottsági javaslatokat. Szakmai javaslat szerint a Cerál Duó Bt. adta a legmegfelelõbb ajánlatot. 

 

Bruckner Katalin: Kérdése, hogy van-e arra lehetõség, hogy az árajánlatokat bizottság bontatlanul vegyék át és 
bontsa. 

 

Heider László jegyzõ: A testület jelen esetben errõl nem rendelkezett, de természetesen van rá lehetõség, hogy erre a 
feladatra ad-hoc bizottságot állítsanak fel. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Ezek a pályázatok többnyire nem zárt pályázatok, ajánlatként érkeznek a 
Hivatalba. A megkeresés is egy szakmai körben szokott merítést keresni magának. Sok olyan közbeszerzési cég van, 
aki szakterületeken ismert, a szennyvíztisztító koncesszióba adása szakterületet kíván. 

 

Bruckner Katalin: Ezzel csak annyit szeretett volna ezzel jelezni, hogy furcsállja a beadott ajánlatok összegének 
nagy eltérését. 



 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ I. sz. határozati javaslatot 
azzal a kiegészítéssel, hogy beírásra kerül a Creál Duó Bt. neve az 580 eFt-os ajánlati árával együtt. 

 

 

No:7
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 112/2003. (VII. 28.) Kt. sz. határozata a 
Pilisvörösvár szennyvízcsatorna és szennyvíztelep üzemeltetésének közbeszerzési pályázat lebonyolításáról

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete a 104/2003. (VI. 03.) Kt. sz. határozatában megjelölt 
Pilisvörösvár szennyvízcsatorna és szennyvíztelep koncessziós üzemeltetésének, közbeszerzési pályázatának 
bonyolításával a Creál Duó Bt-t bízza meg. 

 

Felkéri a Polgármestert a szükséges szerzõdések megkötésére. 

 

A fedezet forrása -Bruttó 580 eFt- a 2003. évi költségvetésben a Költségvetési és Pénzügyi Ellenõrzõ Bizottság 
97/2003. (VII. 23.) számú határozatában erre a célra elkülönített keret terhére. 

 

Határidõ: azonnal                                                                  Felelõs: Polgármester

 

A Képviselõ-testület a határozatot 10 igen szavazattal hozta. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 

 

 

 

 

 

6. napirendi pont
Pilisvörösvár Városgondnokság mint költségvetési intézmény átszervezésének, illetve megszüntetésének 

elõkészítése (Et.: 108/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, ismertette az elõterjesztést és a 
bizottságok javaslatait. Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot. 



 

No:8
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 113/2003. (VII. 28.) Kt. sz. határozata a 
Pilisvörösvár Városgondnokság, mint költségvetési intézmény átszervezésének, illetve megszüntetésének 
elõkészítésérõl

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a Pilisvörösvár 
Városgondnokság, mint költségvetési intézmény átszervezését, a szakfeladatoknak a Polgármesteri Hivatal Mûszaki 
Osztályán belül egy Városüzemeltetési csoporthoz történõ átadását, illetve a Városgondnokság megszüntetését 
készítse elõ. 
A szakfeladatok vállalkozói formában történõ ellátásához az árajánlatokat, és a szerzõdéstervezeteket kérje be. 
A Városgondnokság személyi állományával kapcsolatos Képviselõ-testületi döntést készítse elõ. 

 

Határidõ: folyamatos                                                                         Felelõs: Polgármester

 

A Képviselõ-testület a határozatot 10 igen szavazattal hozta. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 

 

 

7. napirendi pont
Képzettségi pótlék meghatározása 

(Et.: 104/2003.)

 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. 

 

Heider László jegyzõ: Ismertette az elõterjesztést. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Ismertette a bizottságok javaslatait, majd szavazásra tette fel az 
elõterjesztésben szereplõ rendelet tervezetet. 

 

No:9

 

14/2003. (VII. 30.) Kt. sz. rendelete
Pilisvörösvár Város Önkormányzata

Szervezeti és Mûködési Szabályzatáról szóló 
4/1999. (IV. 12.) Kt. sz. rendeletének módosításáról



 

A Képviselõ-testület a rendeletet 10 igen szavazattal megalkotta. 

 

A rendelet a jegyzõkönyv mellékletét képezi.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 

 

 

8. napirendi pont
Tájékoztató a kárpótlási jegy beváltásáról (Et.: 91/2003.)

 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Szavazásra tette fel a tájékoztató 
elfogadását. 

 

No:10
A Képviselõ-testület a kárpótlási jegyek beváltásáról szóló tájékoztatót 10 igen szavazattal elfogadta. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 

 

 

9. napirendi pont
Rendelet a játékautomaták létesítésének és mûködésének egyes feltételeirõl

(Et.: 109/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, ismertette az elõterjesztést, 
elmondta, hogy a rendelet még további kiegészítésekre szorul. Több Budapesti kerülettõl kértek rendelet mintákat. 
Nem lehetséges a teljes közigazgatási határból kitiltani a játékautómatákat. Újpest azt a megoldást választotta, hogy 
bevásárló központokba és vásárcsarnokok területén engedélyezte az 1. kategóriájú engedéllyel rendelkezõ játékgépek 
üzemeltetését. Lehetõsége van az övezeti besorolásra, amelynek súlyos következményei lennének, ezért ez a megoldás 
sem megfelelõ. Véleménye, hogy a rendelet 3. §-át is finomítani kell, oly módon, hogy csak az maradna, hogy a 
rendelet hatálybalépésekor engedéllyel üzemelõ játéktermeket tovább mûködtethetik, amíg a jelenlegi engedélyük nem 
veszíti érvényét. Az érvényvesztés az jelenti, hogy ha törvénymódosítás történik, akkor az újonnan kiadandó mûködési 
engedélyeket lehet korlátozni. 
Véleménye, ha lehetséges lenne sehol sem kellene engedélyezni 1. kategóriájú üzemeltetést. Ezt nem valószínû, hogy 
megtehetik. 
A játékhelyek számát, viszont lehet korlátozni maximum 10 játékhelyben. 

 



Heider László jegyzõ: Az 1. számú kategóriánál minimum 10 gépet 20 m2-es területen kell biztosítani. A törvény 
minimálizálhatja, ugyanakkor a Képviselõ-testület maximálhatja ennek számát. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Az 1-2 kategóriába tartozó pénznyerõ automatákat lehet korlátozni. 
Bowling pálya és játékterem építési engedélye van beadva a Hivatalban, amely a volt Ásvány Discó épületére 
vonatkozik. Véleménye, hogy a ma játékautómatát üzemeltetõ többnyire vendéglátó ipari egységekhez a Város 
hozzászokott és nem feltétlenül a bûnözést jelenti Vörösvár számára, viszont játékkaszinó létesítése nem a helyi 
igényeket fogja kiszolgálni, hanem egy körzeti vonzással fog rendelkezni. A nagy játéktermek a bûnözést is magukkal 
hozzák. Az építkezés leállításra került, miáltal nem volt építési engedélyük, viszont az építkezésbe mégis belekezdtek. 
A következõ Képviselõ-testületi ülésig javasolja, hogy halasszák el az ügyet, amíg megfelelõen kidolgozásra nem 
kerül. 

 

Bruckner Katalin: Szentendrén is megpróbálta a település kiszorítani a játéktermeket és nem ért el semmilyen 
eredmény.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Ha a testület abban egyezségre tud jutni, hogy a játéktermek számát 
korlátozza, akkor meghatározhatják azt, hogy csak akkora játékterem üzemeltethetõ, amekkorát a település el tud 
viselni. 

 

Müller Márton: Nem gondolja, hogy célt érnek el azzal, ha limitálják a helyek számát. Úgy lehet célt elérni, ha 
kimondja az Önkormányzat, hogy több 1. kategóriájú játéktermet nem engedélyez. 

 

Heider László jegyzõ: Törvénysértõ ha az Önkormányzat kimondja, hogy több 1. kategóriájú játéktermek létesítését 
nem engedélyezi. Az 1991. évi alkotmánybírósági határozat rendelkezik erre vonatkozóan. Azt megteheti a testület, 
hogy földrajzilag meghatározza, hogy a település mely területén nem ad ki engedélyt. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A korlátozást meglehet tenni. 1. számú kategóriába tartózó játékterem 
maximum 10 játékhellyel. A játékhely itt azt jelenti, hogy egy adott egységben 10 játékgép kerülhet elhelyezésre. 

 

Halmschláger Antal: Véleménye, hogy csak építéshatóságilag lehetséges korlátozni a vállalkozást. Tetõtér beépítését, 
pakolószámát stb. Ha mindent az elõírásoknak megfelelõen tesz, akkor nem tudják megtiltani ennek létrehozását. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Sajnos a terület alkalmas arra, hogy parkoló területet jelöljenek meg. 
Ha ide olyan játékkaszinó települne, ahová frakkba és estélyi ruhába lehetne bemenni, akkor nem lenne ellene 
kifogása, de félõ, hogy ez a vállalkozás nem ezt a réteget érintené.  

 

Müller Márton: Ez a vállalkozás nem kaszinó lesz, hanem 1. kategóriájú játékterem, amelynek megvannak a maga 
szabályai. A nyitva tartását lehetne szabályozni.

 

Heider László jegyzõ: Ismertette az elõterjesztésben szereplõ AB határozatot. 

 



Müller Márton: Akkor kellett volna alkotmánybírósági határozatot felolvasni, amikor a város külterületén a 
parasztgazdák fészert szerettek volna építeni. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A napirendet bezárta azzal, hogy a következõ Képviselõ-testületi ülésen 
hoznak döntést. 

 

 

10. napirendi pont
Pilisvörösvár 0143/18 hrsz. alatt felvett ingatlan értékesítése a Maco Technik Kft.-nek (Et.: 94/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, ismertette az elõterjesztést és a 
bizottságok javaslatait. Szavazásra tette fel a határozati javaslatot 10 eFt/m2 –es árral.

 

No: 11
A Képviselõ-testület a javaslatot 8 igen és 2 nem szavazattal elvetette. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Az Önkormányzatnak a Hoffstadter úrral lenne a szennyvízátemelõ 
tekintetében elszámolni valója. Véleménye, hogy ezt a két különálló ügyet nem kell összekeverni. Jelenleg egy 
konkrét perbeli egyezségrõl van szó.

 

Molnár Sándor: Azért javasolt 8.000 Ft/m2 árat a bizottsági ülésen, mert a Hoffstadter úr jóhiszemûen úgy tudta, 
hogy övé a terület és ezért használta. Ez a terület az Önkormányzat részére hasznavehetetlen. A 8.000 Ft-os árat 
reálisnak tartja. 

 

Müller János: Véleménye, hogy tisztességtelen, ha az Önkormányzat lefelé megy az árral másokkal szemben. 

 

Havas Ferenc: Tudomása szerint a területet a méh telep kebelezte be és úgy adta át a Hoffstadternek. 

 

Müller János: Javasolja, hogy a képviselõ úr olvassa el a Hoffstater úr által írt levelet, amelyben leírta a tényállást. 

 

Halmschláger Antal: Javasolja, hogy engedjék le 9.000 Ft-ra a m2 árat, a Hoffstadter 15 éve tudja, hogy nem az övé a 
terület. A többi vállalkozótól 10-13 eFt/m2-es árat kérnek a telekért Vörösvár külterületén is. 

 

Müller Márton: Kérdése, hogy milyenek a terület paraméterei. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: 5 méterszer 250 méter. 

 



Müller Márton: Nem tudja elképzelni, hogy ha az Önkormányzat a pert megnyeri, akkor mit tud kezdeni ilyen 
adottsággal rendelkezõ területtel. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Egy beépített területrõl van szó. Szavazásra tette fel a módosító javaslatot: 
9.000 Ft/m2.

 

No:12
A Képviselõ-testület a módosító javaslatot 6 igen, 2 nem és 2 tartózkodás szavazattal elvetette. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását azzal a megjegyzéssel, hogy a 
következõ Képviselõ-testületi ülésen újra tárgyalják. 

 

 

11. napirendi pont
Dr. Petõ Erika szerzõdés módosítása (Et.: 97/2003.)

 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, ismertette az elõterjesztést és a 
bizottságok javaslatait. Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot. 

 

No:13
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 114/2003. (VII. 28.) Kt. sz. határozata Dr. Petõ 
Erika székhelyváltozás miatti szerzõdés módosításáról

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete hozzájárul ahhoz, hogy Dr. Petõ Erika a rendelési helyét, 
székhelyét a Pilisvörösvár Fõ út 69/A. szám alatti rendelõbe áthelyezze, amennyiben a szükséges ÁNTSZ engedélyt a 
rendelõre megszerezte.
Felkérik a Polgármestert, hogy az ÁNTSZ engedély benyújtását követõen a szerzõdés módosítást a melléklet szerinti 
tartalommal írja alá.

 

Határidõ: az ÁNTSZ engedély                                                          Felelõs: Polgármester
benyújtását követõen azonnal

 

A Képviselõ-testület a határozatot 10 igen szavazattal hozta. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 
12. napirendi pont

Templom Téri Általános Iskola 6. napközis csoportjának engedélyezése 
(Et.: 92/2003.)



 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, ismertette az elõterjesztést és a 
bizottsági javaslatokat. Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ II. számú határozati javaslatot. 

 

No:14
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 115/2003. (VII. 28.) Kt. sz. határozata a Templom 
Téri Általános Iskola 6. napközis csoportjának indításáról

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete a Templom Téri Általános Iskolában határozott idõre 
–2003. szeptember 1-jétõl 2004. június 15-ig – engedélyezi a 6. napközis csoport mûködését.
A 2003. évi személyi jellegû juttatás és járulék összegét – 515.000 Ft –az intézménynek a bérmegtakarítása terhére 
kell biztosítania. 
Felkéri a Jegyzõt, hogy a 2004. évi költségvetési rendeletet a fentiek alapján állítsa össze.  
Felkéri a Jegyzõt a költségvetési rendelet módosítására.

 

Határidõ: 2003. szeptember 1.                                                         Felelõs: Jegyzõ

 

A Képviselõ-testület a határozatot 10 igen szavazattal hozta. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 

 

 

13. napirendi pont
Közösségi Ház Alapító Okiratának módosítása (Et.: 98/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, ismertette az elõterjesztést és a 
bizottsági javaslatokat. 

 

Müller Márton: Az elõterjesztéssel kapcsolatban szeretné megjegyezni, hogy a KÁBEL TV nagyléptékben emeli az 
árakat. Kérdése, hogy ez ellen lehet-e tenni valamit. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A Fibernet egy másik településen is próbál hálózatot vásárolni, és ezzel 
kapcsolatban megkeresés érkezett, amelyben kikérték a cégrõl alkotott véleményét. Elmondta számukra, hogy 
Vörösváron a cég etikátlanul nagymértékben emeli az árakat. 
A képviselõ úr kérdésére válaszolva nem marad más lehetõség, mint a fogyasztóvédelemhez fordulni. 
A PILSI KÁBEL TV végelszámolás alatt van, ezért a korábbi tulajdonosoknak osztalékként a maradó vagyont 
szétosztják, így az Önkormányzat is kapott egy kisebb összeget. Azt, hogy mit és hogyan adtak el, arról nincs 
tudomása az Önkormányzatnak. 

 



Müller Márton: Véleménye, hogy inkább a versenyhivatalhoz kellene fordulni, mert a Fibernet visszaél a monopol 
helyzetével. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Az Önkormányzatnak van egy olyan helyi rendelete, amely tartalmazza azt, 
hogy amennyiben bármi okból kifolyólag járdabontásra kerül sor, a helyreállítást annak a vállalkozásnak kell 
elvégeznie vacolor burkolattal, aki azt felbontotta. 

 

Temesvári Anna: Az OKSB munkatervébe utólag bekerült a tájékoztatási koncepció felülvizsgálata, továbbá a 
KÁBEL TV ügye is.

 

Zbrás Pálné: Kérdése, hogy van-e a Fibernet-nek mûködési engedélye, és szabályos-e az, hogy helyenként ad le 
mûsorokat és helyenként pedig nem. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Feltételezi, hogy igen. Megvett egy kiépített területet, és egy olyat is, 
amelyet korábban a MATÁV épített ki. Ezek mûködését nem ismeri, véleménye, hogy a cég nem viselkedik korrektül. 
Ha az OKSB megbeszélést kezdeményez a céggel, akkor sok mindenre fény derülhet. Fontosnak tartaná, hogy a helyi 
adón mûsorok, és az Önkormányzatról hírek menjenek, továbbá a testületi ülést élõ közvetítésen nézhessék a lakosok. 

 

Zbrás Pálné: Kérdése, hogy ha a cég új tulajdonossal és telephellyel mûködik, akkor nem a helyi szakhatóságnak kell 
kiadnia a mûködési engedélyt arra a területre? 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Nincs tudomása arról, hogy milyen engedélyekkel rendelkezik. Kéri, hogy a 
Hivatal nézzen utána, hogy a Fibernet milyen mûködési engedéllyel rendelkezik. Szavazásra tette fel az Alapító okirat 
módosítását.

 

No:15
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 116/2003. (VII. 28.) Kt. sz. határozata a Közösségi 
Ház Alapító okiratának módosításáról

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete a Közösségi Ház Alapító okiratának kiegészítõ 
tevékenységei közül törli az alábbiakat:

 

-         együttmûködés a Pilisi KÁBEL TV stúdióval, résztulajdonosi jogok gyakorlása a PILISI KÁBEL TV Kft-
ben.

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a módosított Alapító okiratot írja alá, egységes szerkezetbe adja ki.

 

Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: Jegyzõ

 

A Képviselõ-testület a határozatot 10 igen szavazattal hozta. 



 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 

 

 

14. napirendi pont
Vörösvári Újság rovatszerkesztõinek megbízása

(Et.: 93/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, ismertette az elõterjesztést és a 
bizottsági javaslatokat. Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ I. sz. határozati javaslatot. 

 

No:16
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 117/2003. (VII. 28.) Kt. sz. határozata a Vörösvári 
Újság rovatszerkesztõinek megbízásáról

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a Vörösvári Újság jelenlegi 
rovatszerkesztõit

-          Sax Ibolyát (Nemzetiségi kultúra, nemzetiségi nyelv, hagyományõrzés, helytörténet c. rovat)
-          Toronyi Zoltánt (Oktatás, kultúra, mûvészet c. rovat)
-          Várhegyi Ferencet (Sport, szabadidõ, egészséges életmód c. rovat)

a tárgyhót követõ hónap 1-jétõl további 2 éves határozott idõtartamra megbízza a rovatszerkesztõi feladatok ellátására.
Felkéri a polgármestert a megbízási szerzõdések megkötésére.

 

Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: Polgármester

 

A Képviselõ-testület a határozatot 10 igen szavazattal hozta. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 

 

 

15. napirendi pont
Aradi Szabadság Szobor újraállításának támogatása (Et.: 100/2003.)

Mátyás király szobor állításának támogatása Révkomáromban (Et.:102/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Tájékoztatja a Képviselõ-
testületet, hogy az Aradi Szabadság Szobor újraállításához már összegyûlt a támogatás, továbbá véleménye, hogy a 
Mátyás király szobrot nem szükséges támogatniuk, a bizottságok véleménye is ez volt. Ismertette az elõterjesztések 
határozati javaslatát azzal a módosítással, hogy úgy szól a határozat, hogy a Képviselõ-testület elvileg támogatja, de 
anyagi forrást tud biztosítani hozzá. 



 

No:17
A Képviselõ-testület a javaslatot 8 igen, 1 nem és 1 tartózkodás szavazattal elutasította. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 

 

16. napirendi pont
Pilisszentiván Község Önkormányzata és Pilisvörösvár Város Önkormányzata közötti családsegítõ szolgálat 

ellátására irányuló szerzõdés elfogadása(Et.: 99/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, ismertette az elõterjesztést, és a 
bizottsági javaslatokat. Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot. 

 

No:18
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 118/2003. (VII. 28.) Kt. sz. határozata 
Pilisszentiván község Önkormányzata és Pilisvörösvár Város Önkormányzata közötti családsegítõ szolgálat 
ellátására irányuló szerzõdés elfogadásáról

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete a Pilisszentiván község Önkormányzata és Pilisvörösvár 
Város Önkormányzata közötti családsegítõ szolgálat ellátására irányuló szerzõdést, a melléklet szerinti tartalommal 
elfogadja.
Felkérik a Polgármestert a szerzõdés aláírására.

 

Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: Polgármester

 

A Képviselõ-testület a határozatot 10 igen szavazattal hozta. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 

 

17. napirendi pont
Jelentés a lejárt határidejû határozatokról

(Et.: 96/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. 

 

Zbrás Pálné: Kérdése, hogy a Kálvária utca és a Lõcsei utca összekötésérõl szóló elõterjesztést (173/1999 Kt. sz. 
határozat) lehetne-e újra tárgyalni, mert 1999 óta ingatlan tulajdonosi változások történtek. Az ott lakók igényelnék, 
hogy megnyíljon az utca.

 



Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Nincs akadálya annak, hogy e témában elõterjesztés készüljön.

 

Müller Márton: A problémát azok a lakók jelentik, akik nem hajlandók a területükbõl egy részt eladni az út 
kialakítására.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A Német Nemzetiségi Általános Iskola nyílászáró cseréjére (71/2003. Kt. 
sz. határozat) a Területfejlesztési Tanácshoz beadott pályázaton 4,5 M Ft-t nyert az Önkormányzat. Viszont az Európai 
Unió Európai Bizottságához (77/2003. Kt. sz. határozat) benyújtott pályázaton nem nyert. Szavazásra tette fel a 
jelentést a lejárt határidejû határozatokról. 

 

No:19
A Képviselõ-testület a jelentést a lejárt határidejû határozatokról 9 igen és 1 tartózkodás szavazattal elfogadta. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 

 

 

18. napirendi pont
Polgármesteri beszámoló (Et.: 101/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. 

 

Müller Márton: Szeretne felvilágosítást kapni a május 7-én a solymári Önkormányzatnál tartott 10-es sz. fõúttal 
kapcsolatos egyeztetõ tárgyaláson történtekrõl.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Azóta újabb fejleményként, július 7-én tárgyaltak a témával kapcsolatban. 
Solymáron a saját rendezési tervük szerinti nyomvonalat elfogadták. A tervezõk mutattak egy vázlatrajzot a 
vörösváriaknak, amit a solymáriak elfogadtak. Július 7-én hozták magukkal azt a vázlattervet, ami a vörösvári 
rendezés szerinti terv, melyben a csomópont egészen a közigazgatási határig van kitolva. A Házréti tó lejárata és a 
solymári barackos területnél lesz a 10-es sz. Fõút felett egy átjáró, és ezt követi egy csomóponti lejáró. 

 

Müller Márton: Kérdése, hogy június 18-án az ELMÜ képviselõivel való egyeztetésen a villanyoszlopok ügyében 
hogyan alakult a tárgyalás. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Arról volt szó, hogy hogyan tudnak egyezségre jutni a közvilágítás 
korszerûségével kapcsolatban. Mûködési hitellel fizetné ki az Önkormányzat az összeget, de az ELMÛ áfával együttes 
összeget akar. Mivel az áfát visszaigényelheti az ELMÛ, ezért kétszer nem fizethetõ ki az összeg.

 

Müller Márton: A kistérségi helyzetrõl szeretne bõvebb felvilágosítást kérni.

 



Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Kistérségi menedzserként Gallay Katalint választotta meg a KÖTET. A 
hölgy aktívan végzi a munkáját, ezért meg vannak elégedve vele.

 

Müller Márton: A Rumpold Kft. új mûvezetõje Szabó Sándor lett. A lakosság részérõl negatív visszajelzéseket 
kapott a hulladék elszállítással kapcsolatban.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Rák József igazgató bemutatta az új telephelyvezetõt, Szabó Sándort. Az 
elõzõ vezetõvel nem voltak megelégedve, mert nem hozta azt a gazdasági eredményt, amit elvártak tõle. A 
szemétszállítást rendbe akarják hozni Vörösváron úgy, hogy a szerzõdés szerinti kötelezettségüknek eleget tegyenek. 

 

Müller Márton: Kérdése, hogy a vörösvári búcsú megrendezésével kapcsolatban milyen tárgyalások folytak.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Három pályázótól érkezett ajánlat. Az egyik a Zala Bt. nevû cég, aki még 
nem rendezett búcsút Vörösváron. A másodiknak már volt alkalma búcsút rendeznie. A harmadik pályázónak volt a 
legmeggyõzõbb az ajánlata, mely 1,2 M Ft-ról szólt. A megrendezésre a feltétel az volt, hogy garantálni tudják-e a 
rendezvény megfelelõ szintû lebonyolítását. 

 

Bruckner Katalin: Úgy tudja, hogy van egy meglévõ Kt. határozat, mely azt tartalmazza, hogy a tavak mellett kerül a 
búcsú megrendezésre, és mivel ez nem így történik, ezért vissza kell vonni a határozatot. A búcsú környékén lakó 
embereknek az elsõdleges problémájuk az, hogy a terület túl van zsúfolva gépekkel.

 

Temesvári Anna: Úgy tudja, hogy érkezett egy levél a polgármester asszonyhoz, melyet a búcsú környékén lakó 
emberek írtak. Kérdése, hogy a levél tartalma nyilvánosságra kerülhet-e?

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Több évre visszamenõleges sérelmeket tartalmazott a levél, amit nem érzett 
indokoltnak.

 

Temesvári Anna: Véleménye szerint a lakóknak, a rendezvény megszervezése elõtt kellene a problémájukat 
ismertetni, hogy ne a közmeghallgatáson kerüljön erre sor. A zajjal kapcsolatban szabályozni lehetne az idõ 
tartományt. Kérdése, hogy milyen módon ellenõrizhetõ az, hogy a lakókat a legkevésbé zavarja a rendezvény?

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A szerzõdés megkötése elõtt a búcsút megrendezõ céggel pontosítani fogják 
a feltételeket.

 

Halmschláger Antal: Az ELMÛ a nyári melegben áramszüneteket tartott, de nem a törvény által elõírt határidõt 
tartotta be. Nagyon sok háztartásnak és vállalkozásnak gondja volt az áramkorlátozás elcsúsztatásával (pl: 
hûtõszekrény leolvadása). Kérése, hogy az ELMÛ szabályozza le a törvényben foglalt idõt, amennyiben ez nem 
lehetséges, akkor biztosítsanak generátorokat.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Az ELMÛ-tõl egy elutasító válaszlevelet kapott a sérelmekre.



 

Halmschláger Antal: A Rumpold Kft-vel kötött szerzõdés tartalmát szeretné megismerni, mert úgy gondolja, hogy a 
Kft. nem tartja be a kötelezettségeit. A Vörösvári Újságban 1/8 oldal megvásárlására kötelezték a Rumpold Kft-t, mely 
a lakosság tájékoztatására szolgálna. A Vörösvári vállalkozókkal szerzõdést a mai napig nem kötött a Kft., továbbá 
árajánlatot sem adott.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A Rumpold nagy késedelemben van a lakossággal való szerzõdéskötéssel. 

 

Havas Ferenc: Az ELMÛ kiásta az oszlopok elhelyezésére szolgáló árkot és a földkupacot a helyszínen hagyta. Úgy 
értesült, hogy a Rumpold Kft. nemcsak a telepvezetõjét váltotta le, de a vörösvári munkásokat is kirúgta.

 

Molnár Sándor: Tudomása van arról, hogy a Rumpold dolgozók árulják a szemetes zsákokat. Javasolja, hogy 
ellenõrizzék, hogy ki az, aki megkapja a kukazsákot és ki az, aki nem. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A Vörösvári Újság a napokban jelent meg, ezért csak a következõ számban 
tudják a Rumpold Kft. információit megjelentetni. A közeljövõben felkéri Fogarasy Attilát, hogy készítsen egy 
riportot a Rumpold Kft-vel. 

 

Molnár Sándor: A fákat olyan magasságra és szélességre kell metszeni, hogy az autók közlekedni tudjanak. A 
megfelelõ feltételeket az Önkormányzatnak biztosítania kell a búcsúsok részére.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a polgármesteri beszámoló elfogadását.

 

No: 20
A Képviselõ-testület a polgármesteri beszámoló elfogadását 9 igen és 1 tartózkodás szavazattal elfogadta. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Javasolja, hogy a Képviselõ-testület sürgõsséggel vegye fel napirendre a 
Pilisvörösvár dupla és szimpla sírhelyek kialakításáról szóló elõterjesztést. Szavazásra tette fel az elõterjesztés 
felvételét a napirendre.

 

No: 21
A Képviselõ-testület a napirend felvételét 10 igen szavazattal elfogadta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 

 

 

19. napirendi pont
Dupla és szimpla sírhelyek kialakítása (Et.: 115/2003.)



 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Ha Molnár Sándort a testület 
kizárja az érintettsége miatt, akkor határozatképtelenné válik a Képviselõ-testület. Szavazásra tette fel Molnár Sándor 
szavazhatóságának kérdését. 

 

No: 22
A Képviselõ-testület Molnár Sándor szavazhatóságát 10 igen szavazattal elfogadta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot azzal a 
kiegészítéssel, hogy az utak kialakításának megrendelésére a Varázskõ Kft-t bízza meg a polgármester és az 
elõterjesztésben szereplõ ajánlati ár 1.480.508.- Ft.

 

No: 23
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 119/2003. (VII. 28.) Kt. sz. határozata a 
köztemetõben lévõ sírhelyek kialakításáról

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a temetõben a 23. és 24. parcellát 
megnyitja, a mellékelt –tervezett- parcellázási vázlat szerint kialakítja. Az összevont parcellákat két részre osztja, az 
egyik részben szimpla, a másikban dupla sírhelyek kialakítását rendeli el. 
Továbbá hozzájárul a temetõ határvonalával párhuzamosan kialakított fasor mellett 5 m széles feltáró út létesítéséhez. 

 

Egyidejûleg felhatalmazza a Polgármestert a kitûzések elvégeztetésére, amelyhez a 147.500 Ft-os pénzügyi fedezetet 
biztosítja. Továbbá felhatalmazza a Polgármestert az utak kialakításának megrendelésére a Varázskõ Kft-tõl 1.480.508 
Ft összeghatárig.

 

A kitûzések és az útépítési munkálatok elvégzéséhez szükséges pénzügyi fedezet forrása a 2003. évi költségvetési 
rendeletben a köztemetõ szakfeladaton elkülönített összeg. 

 

A döntés értelmében a 125/2002. (V. 27.) Kt. sz. határozat hatályát veszti. 

 

Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: Polgármester

 

A Képviselõ-testület a határozatot 10 igen szavazattal hozta. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 

 



 

20. napirendi pont
Felvilágosítás kérés

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. 

 

Müller Márton: - Kérdése, hogy az Önkormányzat tulajdonában lévõ külterületi utakat kinek kell takarítania. 
- A Dózsa György út és a Rákóczi út sarkán laknak a Tagscherer Mátyásék, ahol második alkalommal hajt autó a 
kerítésükbe. Elmondásuk szerint az Önkormányzat nem enged számukra kerékvetõt rakni.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Az Önkormányzat vállalta, hogy megoldja a Tagschererék problémáját. A 
másik oldalon van egy szalag-korlát, amely túl drága lenne, de a Horváth Frigyesnek van olyan kerékvetõ köve, amit 
azelõtt az utaknál használtak, és az kerül beépítésre. 

 

Müller Márton: Horváth Frigyessel volt egy bejárás, és azt tapasztalta, hogy amit akkor megígért semmit nem tartott 
be. Ebben szerepelt a Szent Erzsébet Otthon elõtti árok rendbehozatala, és a lángosos elõtti gödör is. 
- Felszeretné hívni a Hivatal figyelmét arra, hogy a Búcsú közeledtével, meg kellene oldani a Kultúrház elõtti 
útpadkánál -ami a Szabadság úttól visszafelé a gyalogátkelõig tart- 30-40 cm-es a szemétkupac van. Továbbá az 
árkokat ki kellene takarítani és a gazt levágni. 
- A Tavasz utcában az ELMÜ fametszést hajtott végre a vezetékek szabaddá tétele végett, de a faágakat nem 
takarította el. Véleménye, hogy egy fa metszésénél nem csak vandál módon lehet eljárni. 
- A Puskin utcában Mirk Jánosék elõtt lévõ fák benõtték az elektromos vezetéket, és a házukra is ráhajlanak a fák. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Írásban kap választ a képviselõ úr azokra a kérdésekre, amelyeket nem 
tudtak megválaszolni. Távollétében is elnézést kér Pándi Gábortól, akinek ígéretet tett arra vonatkozólag, hogy minden 
Képviselõ-testületi ülésen tájékoztatást nyújt a telekeladásokról. A Hivataltól nem kapta meg az anyagot. 

 

Müller Márton: A lakosok szeretnének egy tájékoztatót kapni arról, hogy a nyári idõszakban a locsolásra elhasznált 
víz hogyan kerül elszámolásra. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A Vízmûvek az almérõt elfogadja és be is szereli. Következõ Képviselõ-
testületi ülésen ki kell egészíteni az erre vonatkozó rendeletet. 

 

Bruckner Katalin: Javasolja, hogy gyakrabban tartsanak rendes Képviselõ-testületi ülést. 
- 22 konyhai dolgozó volt, akinek felajánlott a SODEXHO különbözõ munkalehetõségeket, amelyek közül 6 fõ 
részére 4 órás munkát ajánlott. Elfogadhatatlannak tartja ezt, mert a Képviselõ-testületi ülésen is elhangzott, hogy a 
szerzõdésben lévõ lehetõségek szerinti alkalmazza tovább a dolgozókat. Ez azt jelentette, hogy esetlegesen Budapesti 
munkahelyen kerülnek alkalmazásra. Ezzel szemben 6 fõ a nap középsõ részében kerülne foglalkoztatásra napi 4 
órában. Ez Bruttó 32.000 Ft-os fizetést jelentene számukra. Ezek a munkavállalók Vörösváron dolgoznak hosszú ideje, 
és nem ezt az ígéretet kapták. A SODEXHO-t nem lehet felelõségre vonni, mert a szerzõdésben az szerepel, hogy 
lehetõség szerint foglalkoztatja az átvett dolgozókat. Az Önkormányzatnak kell ez ügyben valamit cselekednie. 
- A sportcentrum kialakításához kijelölt területen, a tulajdonosok sok esetben nem kívánják eladni az Önkormányzat 
részére a földjüket. Az Önkormányzatnak felül kellene vizsgálnia a döntését, kisebb területet kellene kijelölni, és azt 
akár kisajátítás útján felvásárolni. Ameddig nincs meg a megfelelõ terület, addig az Önkormányzat nem tud pályázni, 
és az idõ meg telik. 



- Az Orvosi Rendelõ elõtt elkészült a viacolor járda, ami nagyon szép, viszont a gyermekrendelõhöz babakocsival nem 
lehet lejutni, mert egy nagy gödör található a járda közepén. 
- Véleménye, hogy az iskolák környékén és a Petõfi S. utcában fekvõrendõröket kellene elhelyezni. Az Iskola utcában 
a Plébániánál lévõ kanyar életveszélyes, több esetben csináltatta meg a kerítését az ottani lakó. 
- Fontosnak tartaná, hogy a Kábel Tv-ben közvetítve legyenek a Képviselõ-testületi ülések. Javasolja, hogy kerüljön 
meghívásra az OKSB ülésre a Kábelt Tv tulajdonosa, akivel ez ügyben el lehetne beszélgetni. Erre a lakosságnak 
igénye van. 
- Utcanév táblákat kellene elhelyezni annak érdekében, hogy könnyebb legyen az eligazodás a Városban. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: - Most készül az utcanév táblákkal kapcsolatos rendelet és a házszámozás. 
Az utcanév táblák különbözõ formáit már gyûjti a mûszaki osztály. Ezek árai olyan magasak, hogy az idei 
költségvetésbõl nem lehet finanszírozni, a jövõ évi költségvetésben kell szerepeltetni. 
- Többen jelenték, már azon igényüket a Hivatal felé, hogy fekvõrendõrök kerüljenek elhelyezésre az utcákban, 
viszont azt nem vállalja fel senki, hogy az õ kapujuk elé tegyék. Ha alacsony a fekvõrendõr, akkor nem ér semmit, ha 
magas, akkor szétveri az autót és nagy zajjal jár. Véleménye, hogy amíg nincs meg a teljes aszfaltozás, addig nem 
lehet forgalomszabályozási tervet készíteni. 
- A Szakorvosi Rendelõintézetnek kell rendbe hoznia a mentõállomás elõtti területet, és a gyermekrendelõ lejáratát is a 
tartalékkeretének terhére. Ebben az igazgató asszonnyal megegyeztek. 
- Az uszodáról véleménye, hogy az elsõ terület felvásárlásának felén túl vannak. Nem rossz a helyzet. Miután már 
nagy mennyiségi földterülettel rendelkeznek, akkor a következõ lépésben el lehet indítani a kisajátítási eljárást. Több 
ízben kell meg keresni a tulajdonosokat a területük megvétele céljából, mert sok esetben az egyszeri megkeresés nem 
vezetet eredményre. Nem szeretné, ha a szabadidõ parkból visszalépnének és csak egy uszodát építenének. A 
szabadidõparkkal együtt kell megoldani annak a területnek a vízelvezetését. Véleménye, hogy a ciklus végére az 
uszoda is meglesz. Nem biztos, hogy az uszoda üzemeltetése az Önkormányzat feladata kell, hogy legyen.
- SODEXHO-val kapcsolatban nem tudja, hogy ki az, aki 4 órás állás ajánlatot kapott. Tudomása szerint a tárgyalások 
folyamatban vannak. 

 

Bruckner Katalin: Aki nem fogadja el a 4 órás állásajánlatot, az végkielégítést kap. Kérdése, hogy aki elfogadja a 4 
órás állásajánlatot, - miáltal a vállalkozó nem ugyan azon feltételekkel veszi át a dolgozót, mint ami az elõzõ állása-, 
annak a részére is jár-e a végkielégítés. 

 

Heider László jegyzõ: Nem jár. 

 

Bruckner Katalin: Az Oktatási fõelõadó asszony adta ezt az információt, hogy abban az esetben is jár a 
végkielégítés, ha elfogadja a munkavállaló a 4 órás foglalkoztatást, mert nem az elõzõ állásának megfelelõ feltételeket 
biztosítja számára, azaz nem teljes munkaidõben foglalkoztatja. 
- Az uszodával kapcsolatban véleménye, hogy jelöljenek ki egy kisebb területet, ahol el lehet kezdeni a munkálatokat. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A tervezést és az elõkészítést az Önkormányzat akkor is elindíthatja, ezen a 
területen, ha még néhány telek nincs a birtokában. 

 

Bruckner Katalin: Az nem megoldás az utcákkal kapcsolatban, hogy addig várunak, amíg az összes utca 
leaszfaltozásra kerül, mert most újabb területeket vont az Önkormányzat belterületbe. Tudomása szerint egy 
fekvõrendõr kb. 90 eFt-ba kerül. 

 



Halmschláger Antal: Amikor még nem volt aszfalt burkolat, az autósok lassan közlekedtek, a gödrök miatt az 
utcákban, viszont most, hogy le lettek aszfaltozva, 50 km/h sebességgel haladnak a jármûvek, ami soknak tûnik a 
lakók számára. Ezeket az utcákat el kellene látni 30-as sebesség korlátozó táblákkal. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Kérdezi a képviselõ asszonyt, hogy az eddigi válaszait elfogadja-e. 

 

Bruckner Katalin: SODEXHO-val kapcsolatos interpellációjára írásban kér választ.

 

Zbrás Pálné: Áramszünettel kapcsolatban van-e arra lehetõség, hogy az ELMÜ 8 órás áramkorlátozás elrendelés elõtt 
a Polgármesteri Hivatallal egyeztessen. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Minden alkalommal megkapja a Hivatal az áramszüneti értesítõt, amelyet a 
hirdetõtáblákra elhelyez, továbbá abban a körzetben, amely érintett a villanyoszlopokra is fel szokott ragasztani.

 

Zbrás Pálné: Az volt a probléma, hogy az áramszünet 8 óránál tovább tartott, és miután felhívta az ELMÜ-t kioktatást 
és elutasítást kapott. 
A csatornadíjakkal kapcsolatban kérdése, hogy lesz-e arra lehetõség, hogy a csatornadíjakat különválasszák a 
vízhasználattól. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Van az Önkormányzatnak egy olyan helyi rendelete, amelyben a 
csatornadíjat nem mérsékli, viszont a Vízmû elfogadja az almérõ használatát, kizárólag a kerti locsolásra. Ezt az 
almérõt a Stockerék szerelik be. 

 

Zbrás Pálné: Sok problémát jelent az, hogy a csatornadíjak több hónapos késéssel jutnak el a fogyasztókhoz. Most, 
hogy kiírja az Önkormányzat a koncessziós pályázatot a szennyvíztisztító ügyében, feltételként lehetne megszabni azt, 
hogy legalább kéthavonta kiküldésre kerüljön a szennyvízcsatorna számla. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Nagy hiba, hogy mindeddig az Önkormányzat nem tudta behajtani a 
csatornával kapcsolatos kintlévõségeit. Az Arany János utcában lakók jelezték számára, hogy ebben az évben még 
nem kaptak szennyvíz számlát, egyszerre nagyon megterhelõ kifizetni több hónapi elmaradást. A vállalkozó ezt a 
problémát meg fogja oldani saját érdekében. 

 

Zbrás Pálné: Többen felvetették azt a problémát, hogy a lakosok nem tartják rendben a házuk elõtt lévõ területet. 
Kérdése, hogy van-e arra mód, hogy mindenki maga elõtt seperje a járdát. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A közterület-felügyelõnek az utcán kellene tartózkodniuk, hogy szólni 
tudjanak a háztulajdonosoknak, hogy tartsák rendben a portájukat. Nem elsõsorban azzal kell kezdeni egy ügy 
megoldását, hogy felszólító levelet küldenek. 

 

Zbrás Pálné: - Járdaépítés ligeten még nem kezdõdött meg, ahol a Kábel Tv felbontotta a járdát. 
- Utcatáblákat kellene kihelyezni az utcákban. 



- Véleménye, hogy fekvõrendõrök helyett, inkább a polgárõrségnek és a rendõrségnek kellene figyelni a közlekedõ 
jármûvek sebességére. 
- Minden évben megjelenik a parlagfû rendelet. A Dugonics utca lakói jelezték, hogy a TSZ-be menve a terület tele 
van parlagfûvel. 
- Ligeten és másutt egy-egy utcában rendszám nélküli autók tartózkodnak az utcán. Sok a keskeny utca, és ezek az 
autók is foglalják a helyet. Ezt a problémát többször jelezte a közterület-felügyelõknek és nem történik semmi ez 
ügyben. 
- A külterületen sok a szemét, és az autóroncs. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Továbbítani fogja a közterület-felügyelõk felé a felvetett problémákat. 

 

Temesvári Anna: - A Pozsonyi utcában is aláírásokat gyûjtenek fekvõrendõr ügyben. 
- A Táncsics utcában van egy kis közterület, amely park is lehetne. Az ottlakók terve, hogy ezt szépen rendbe hozzák, 
viszont addig nem tudnak lépni ez ügyben, amíg a talajt gépel elõ nem készítik. A parlagfû ott is megtalálható. Minden 
egyes alkalommal külön szólnia kell, hogy a Városgondnokság irtsa ki. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Az Önkormányzat nincs még abban a helyzetben, hogy tisztában lenne 
azzal, hogy hol vannak területei. Miután ezt tisztázódik, a problémát meg oldják. 

 

Temesvári Anna: A Táncsics utcával szemben lévõ réten a tulajdonosok szeretnék megkezdeni az építkezéseket. 
Kérdése, hogy erre mikor kerülhet sor. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Erre írásban is fognak válaszolni. A Fõépítésszel és a Mûszaki 
osztályvezetõvel közösen bejárták a területet. Ezen a területen a vízelvezetést is meg kell oldani. A Rendezési Tervet a 
szakhatóságoknak elküldték, a kifüggesztés még nem történt meg, de a Hivatal mûszaki osztálya minden érdeklõdõ 
számára tájékoztatást ad hétfõi napokon. A Rendezési Terv, egy hónapos kifüggesztést követõen fog a Képviselõ-
testület elé kerülni. 

 

Halmschláger Antal: - A járdák tisztasága és a közterület parlagfû mentesítése fontos kérdés. Javasolja, hogy 
hirdessék meg a Városban a tiszta udvar - tiszta ház versenyt. Valamivel ösztönözni kellene a lakosokat, a járda és a 
közterület tisztántartása érdekében.
- A most megjelent Vörösvári Újságban tájékoztatták a lakosságot, hogy a városközpontban parkolókat fognak 
létesíteni. Kérdése, hogy a parkolókról készültek-e tervek, és mikorra várható a megvalósításuk.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A tervek elkészültek. Az utcák építésével kapcsolatban is az építési 
engedélyek ki vannak függesztve, de még nem emelkedtek jogerõre. A Mûszaki osztály bontási tervet fog készíteni a 
Cipõbolt mögötti épületrõl, és elkezdõdhet ennek a területnek a rendezése. Ebbõl a parkoló udvarból a gyalogos 
közlekedést biztosítani kell a Puskin utca 8. számú épület együtteshez, fõként akkor, ha áthelyezésre kerül az 
Okmányiroda. 

 

Halmschláger Antal: - Kérdése, hogy szabályozzák-e a városon belül a 10 tonnás gépjármûvek parkolását. 
- A Hõsök téren nyílt egy mûszaki üzlet, történt-e ott parkoló bõvítés.

 

Heider László jegyzõ: Az üzlet tulajdonosa az ingatlan udvarát jelölték meg parkolóként.



 

Halmschláger Antal: Kérdése, hogy a Szent Erzsébet utca kátyúzása mikorra várható. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szent Erzsébet utca kátyúzása ügyében a PEMÁK-kal fog tárgyalásokat 
folytatni, hogy minimum az úttest szélén lévõ lukakat foltozzák be.

 

Havas Ferenc: Javasolja, hogy a közterület-felügyelõk a buszmegállókat is ellenõrizzék, mert sok esetben szatyor 
számra hordják ki a szemetet emberek és otthagyják. Továbbá az éjfélig nyitva tartó élelmiszerboltból reggelre 
rengeteg féldecis pálinkás üveg kerül a buszmegállóba és a járdára. Másokat azért is megbüntetnek a közterület-
felügyelõk, mert télen, mert nem takarították el azonnal a havat a járdáról. 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megköszönte a jelenlévõk munkáját, bezárta a Képviselõ-testület ülését 
21:14 órakor.

 

 

 

K.m.f.

 

 

Grószné Krupp Erzsébet                                                  Heider László
polgármester                                                                             jegyzõ

 

 


